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Criterium Vragenhalfuur 

Het onderwerp is actueel en politiek relevant. Het onderwerp is niet op andere wijze reeds geagendeerd. Het antwoord kan 

terstond worden gegeven. 
 
Naam en fractie: Charles Wiss, PvdA 

Datum raadsvergadering: 9 december 2020 

Onderwerp: Dakconstructie Villa Zeezicht, Muiderberg 

 
Inleiding 
 
Gebleken is  dat door een fout in de dakconstructie van Villa Zeezicht (kinderopvang) geïnvesteerd moet worden in een nieuw 
dak. (o.a. MuiderNieuws 3 december jl.) 
De kosten hiervan bedragen geschat 2 á 3 ton, op conto van de gemeente.  
Daarbij heeft de  gemeente nog geen inzicht in de overige kosten, die voortvloeien uit: tijdelijke steiger-/stempelconstructie, 
herstel vloer- en wandafwerking, eventueel herstel 
buitenruimte/bestrating na werkzaamheden, organisatie- en verhuiskosten en derving van huurinkomsten voor Villa 
Zeezicht, zo wordt gemeld. 
 
Vraag 1 
Bent u ervan overtuigd, dat de rest van de bouwkundige staat van het betreffend pand -ook op de langere termijn - 1o0 % is, 
en daarmee een investering van deze omvang een verantwoorde uitgave is? 
 
Vraag 2 
Acht u een onderzoek daarnaar gezien de hoge kosten van een nieuw dak niet geïndiceerd? 
 
Vraag 3 
Al enige jaren bestaat het voornemen tot het vormen van een IKC (Integraal Kindcentrum) waarbij de voorkeur uitgaat naar 
de locatie Gemeentewerf/Rijver)) 
Zou het niet verstandig en nuttig zijn om –nu deze omstandigheid zich voordoet- te onderzoeken of de realisering van het IKC 
en de huisvesting van de kinderopvang in één plan van aanpak kunnen worden gerealiseerd? 
 
 


